

Produkt <i>Product</i>	Empfohlener Einsatz für Spezifikation, Freigaben <i>Recommended for, approved</i>	Gebinde <i>Packing unit</i>
AVIATION ENGINE OILS <i>Aviation engine oils</i>		
<p>EVVA C 52 RX AVIATION ENGINE OIL 5W-50</p> <p>Vollsynthetisches Hochleistungsöl mit weitem Viskositätsbereich. Gewährleistet Verschleißschutz bei hohen sowie tiefen Einsatztemperaturen und ermöglicht hervorragendes Reinigungsvermögen bei höchster Schmierstabilität. Die Einsatzvorschriften des Motorherstellers sind zu beachten.</p> <p><i>Fully synthetic high-performance oil with wide viscosity range. Ensures protection against wear at high and low operating temperatures and allows excellent cleaning performance with maximum lubrication stability. The operational requirements of the engine manufacturer must be observed.</i></p>	<p>API SN/SM ACEA A3/B4 Rotax Spezifikationen: 912, 912 S, 912 iS, 914, 915 iS</p>	<p>210 l 60 l 25 l 4 x 5 l 12 x 1 l</p>
<p>EVVA C 52 AIRMAX AVIATION ENGINE OIL 10W-40</p> <p>Eignet sich besonders für den Einsatz in Kleinflugzeugen und wird für alle Motoren der Rotax-Baureihe 912 bis 915 empfohlen. Die entsprechenden Vorschriften des Motorherstellers sind zu befolgen.</p> <p><i>Particularly suitable for use in light aircraft and is recommended for all engines of Rotax series 912-915. The relevant provisions of the motor manufacturer must be followed.</i></p>	<p>API SJ/CF Rotax Spezifikationen: 912, 912 S, 912 iS, 914, 915 iS</p>	<p>210 l 60 l 25 l 4 x 5 l 12 x 1 l</p>
<p>EVVA C 52 MULTIGRADE AVIATION ENGINE OIL 15W-50</p> <p>Mehrbereichs Motoröl basierend auf ausgewählten Basisölen und Additivsystemen zur Beherrschung von extremen Belastungen. Hohe Temperaturstabilität, Korrosionsschutz und optionale Schmierfähigkeit. Die entsprechenden Vorschriften des Motorherstellers sind zu befolgen.</p> <p><i>Multigrade motor oil based on selected base oils and additive systems for the control of extreme loads. High temperature stability, corrosion protection and optimal lubricity. The relevant provisions of the motor manufacturer must be followed.</i></p>	<p>API SJ/CF Rotax Spezifikationen: 912, 912 S, 912 iS, 914, 915 iS</p>	<p>210 l 60 l 25 l 4 x 5 l 12 x 1 l</p>

